
Referat FAU 30.05.2018 

Godt oppmøte! Referent har ikke peiling på hvilke trinn som var representert og ikke. 

 

Sak 1. Ønske om gjerde mellom skogen, parkering og containere 

Oddrun har tatt dette opp med Drift/Orkdal kommune, men det ser ut for å være vanskelig med 

midler. 

Dette er på uteområdet til de miste. Det er større trafikk der nå enn før, og barn finner disse 

containerne spennende. Det er liketil observert barn oppi de. Skogen blir også for fristende for noen. 

Her er det en overhengende fare for at Nils Arne Sletvold blir nedringt av representanter fra FAU. Nils 

Arne er en fin fyr, så det skal gå greit. FAU foreslår at gjerdet kan settes opp på dugnad, men vil be 

om midler fra Drift til materialer. Det ble også foreslått å søke sanitetsforeningen om litt støtte her, 

men er litt usikker på om noen tok oppgaven med søknad. 

 

 

Sak 2. Gjennomgang av saker for dette skoleåret 

-Leksehjelp. Det er ønskelig å få lagt leksehjelpa til kortdag på 5. trinn. Da kan de som benytter seg av 

tilbudet rekke siste bussen hjem. Det er generelt ikke heldig med leksehjelp torsdager, da det blir for 

langt ut i uka. FAU ønsker at det opplyses om hvor lenge leksehjelpa varer. Er det 40min og ikke en 

time, må det opplyses om det.                                                                                                                           

Det er Ann Oline som planlegger, så Oddrun tar med seg dette til ledermøte. 

-10.klassetur. FAU`s innstilling; ALLE SKAL MED!                                                                                             

Alle skal ha mulighet til å bli med på klassetur! Både økonomisk og for de som ikke kan reise 

utenlands. I tillegg er det viktig at foreldre som skal være med er trygge på ansvaret. FAU ønsker at 

det skal jobbes med å tone ned forventingene rundt klasseturen. Målet med turen må være samvær 

og inkludering, ikke shopping og solobrus i Milano. FAU er samstemte om at det må jobbes med 

dette tidlig i klassene. En bonus er at skolen kan være med å bidra på forskjellige måter, om dette blir 

en tur alle har mulighet til å være med på. 

-Gjennomføring av foreldremøte. Felles gjennomgang blir prøvd ut fra høsten. FAU er positive, så får 

vi bare vente på tilbakemeldinger etter første gangs utprøving. 

 -Aktivitetskalender.   Målet er å dele gode erfaringer.  Har et klassetrinn arrangert noe med stor 

suksess, kan neste trinn dra fordeler av det. Hvorfor finne opp kruttet på nytt.                                            

Oddrun skal sende denne til Øystein, om bare Øystein lover å mase. Tipper Øystein fixer det.  

-Oppgradering av uteområdet. Her satser FAU på dugnadsarbeid. Oddrun tar dette med til SU. 

 

 



 

Sak 3. Eventuelt 

- Skilting/parkering. Kort oppsummert; KAOS!                                                                                           

Representanter fra FAU tar dette med vår gode venn Nils Arne Sletvold. Det må skilting på plass og 

det før nytt skoleår starter. Det er direkte utryggt når små barn må gå sikksakk mellom biler for å 

komme fram til skoleskyss. Det ryktes også at dette har uheldig påvirkning på frustrerte buss- og 

taxisjåførers hårmanke.  Det kom et glimrende forslag om å innføre trafikkpoliti. FAU tror de eldre 

elevene vil ta oppgaven med glede. (Referent vil ta opp saken under åpen post i Hovedutvalg Teknikk 

13. juni.) 

-30km/t-skilt. Vi var noe usikre på om dette var på plass eller ikke. På tur hjem så jeg skiltet nederst i 

skolebakken, og legger saken død. 

-Klassekasse. Her ble det delt erfaring rundt temaet klassekasse/turkasse. Det er heldig å ta opp 

temaet tidlig, når denne opprettes. Fokuset bør være klassekasse, og ikke turkasse. Det er en stor 

fordel at det iblandt kan brukes av denne til felles hygge i klassen oppgjennom årene.   

-Ding, ding dingliste. Det levner ingen tvil om at årets 17.mai arrangører, altså foreldrene i 7. trinn, 

har oppskrifta på hvordan  å arrangere 17.mai på best mulig måte. Denne lista ønsker vi såklart skal 

sendes videre. Spørs om referent fikk et lite drypp, for nevnte referent fikk ikke med seg hvor lista 

skulle sendes. Oddrun! Få tak i lista! Samme referent har nemlig barn i 6. trinn. 

-Gladsak. Oddrun bobler nesten litt over, for på første skoledag er det toppidrettsuke og Grøtte skole 

skal nemlig være med! (Torsdag 16. August.)  Barna skal først i idrettsparken, får så å ta turen til 

Knyken. Norges beste utøvere, Masse aktiviteter, mulighet for å komme på tv, dette blir gøy!              -

-Vi så et øyeblikk et bittelite skjær i sjøen. 4.klasse får da ikke i tradisjons tro, servert pølser til våre 

ferske, fine 1.klassinger. Vi er så heldige at en av FAU-representantene også er en av våre eminente 

renholdere. Bodil Melby tok elegant oppdraget på vegne av seg og sine kollegaer. Pølseservering 

reddet!! 

 

Dette var skoleårets siste FAU-møte. 


